

Conference Venue: Crowne Plaza Chengdu City Centre

Hotel address: No. 31 Zongfu Street, Chengdu, China

Hotel introduction:

Crowne Plaza Chengdu City Centre is located in the central business district of Chengdu. It's 40 minutes' drive from Shuangliu International Airport to Crowne Plaza Chengdu City Centre, 3 minutes' walk from Chun Xi Lu shopping street and takes only 10 minutes' walk to IFS and Taikoo Li which pool together hundreds of global brands and a number of high-end boutiques, or head out in search of the quintessentially Chinese Anshun Veranda Bridge, which doubles as a restaurant as it straddles the Jinjiang River. The new opening of Chengdu Museum and Sichuan provincial library, Sichuan art gallery could help you more fully understand the culture of Sichuan.

Step from the bustling city into the serene Lobby with its lofty atrium, and staircase leading to Plaza Café overlooking the magnificent courtyard fountain. You can go to the 25th-floor Sky Lounge, with fabulous panoramic views of Chengdu, or you can energise in the hotel's Fitness Centre, swimming pool, or choose from ranges of spa massage treatments. The hotel has 11 versatile meeting spaces offering space for 550 people and the conference team will follow up on every detail and provide you with attentive and meticulous service. Check into the Crowne Plaza Chengdu City Centre hotel, you will have a relaxed and comfortable business or vacation trip.



Crowne Plaza Chengdu City Centre



Crowne Plaza Chengdu City Centre

If you need to book the hotel room with the negotiated rate, please contact the Organizing Committee directly:

Cell Phone: 0086-18917219762; Email: huiyi123net_july@126.com

Negotiated Rate for Participants

| Types | Negotiated Rate |
|---|-------------------------|
| Traditional Twin Rooms (Double Beds with Two Breakfast) | About 90 USD/Room/Night |
| Traditional King Room (Single Bed with One Breakfast) | About 90 USD/Room/Night |

Traffic:

- | | |
|--|----------------------------------|
| 1) 22km to Shuangliu International Airport | Referenced Taxi fee: \$9(RMB55) |
| 2) 6.1km to Chengdu Railway Station | Referenced Taxi fee: \$3(RMB20) |
| 3) 8.4km to Chengdu East Railway Station | Referenced Taxi fee: \$4(RMB25) |
| 4) 8.6km to Chengdu South Railway Station | Referenced Taxi fee: \$4 (RMB25) |

Public Transportation:

1) From Shuangliu International Airport to Crowne Plaza Chengdu City Centre:

Take the Airport Bus Line 1 (机场专线1号线) (to Minshan Hotel direction, 开往岷山饭店方向), get off at Minshan Hotel Bus Stop, then walk about 132 meters to Jinjiang Hotel Bus Stop (锦江宾馆公交站), transfer to No. 8 Bus (to Shilidian direction, 十里店公交站方向), get off at Cheongfu Road Bus Stop (总府路站). Then walk about 352 meters to the hotel. It will take about 1 hour and 12 minutes.

2) From Chengdu Railway Station to Crowne Plaza Chengdu City Centre:

Take No. 52 Bus (to Hongxing Square direction, 往红星广场北站方向), get off at Cheongfu Road Bus Stop (总府路站), and then walk 358 meters to the hotel. It will take about 39 minutes.

3) From Chengdu East Railway Station to Crowne Plaza Chengdu City Centre:

Take No. 4 Bus (to Chadianzi Bus Stop direction, 开往茶店子公交站方向), get off at Cheongfu Road Bus Stop (总府路站), and then walk 196 meters to the hotel. It will take about 40 minutes.

4) Chengdu South Railway Station to Crowne Plaza Chengdu City Centre:

Take Metro Line 1 from Chengdu South Railway Station (开往韦家碾方向), get off at Jinjiang Hotel Station (锦江宾馆地铁站), walk about 93 meters to Jinjiang Hotel Bus Stop (锦江宾馆公交站), transfer to No. 8 Bus (to Shilidian direction, 十里店公交站方向), get off at Cheongfu Road Bus Stop (总府路站). Then walk about 352 meters to the hotel. It will take about 42 minutes.

会议举办酒店：成都总府皇冠假日酒店（5 星级）

酒店地址：四川省成都市总府街 31 号

酒店介绍：成都总府皇冠假日酒店位处成都市总府街，坐落于各购物中心和办公大楼之间，毗邻天府广场、春熙路商业圈、四川省展览馆、金融汇、时代广场、中环广场等商务楼宇，步行至大型卖场远洋太古里只需 10 分钟。地理位置优越，交通便利，距双流国际机场约 40 分钟车程、火车北站或东站 20 分钟车程。从酒店出发，您亦可直达武侯祠、锦里、杜甫草堂、宽窄巷子、大熊猫繁育研究基地等地标及旅游购物热点，而酒店附近更有成都市博物馆、四川省图书馆、四川美术馆、四川科技馆等文化娱乐场所可步行前往。酒店配备先进的音乐系统、视听投影器材及完善的会议设施，适合举办各类宴会活动及会议。酒店的会务团队会为您跟进每一个细节，并提供殷勤细致的服务。酒店还设有完善的娱乐和休闲设施，您可在游泳池中尽情畅泳，或到健身中心挥汗，更可享受水疗中心的舒缓放松，尽享别样的休闲体验。酒店开设了一系列风格各异的餐厅和酒廊。充满异国风情的“扒房”，名厨为您烹调美味的牛排和海鲜。“华亭顶级粤菜食府”供应精美的川菜、传统粤菜及港式点心，色香味俱全。位于 25 楼的“步云廊”供应式高级佳酿和鸡尾甜酒，让您在城市之巅享受优雅精致的特殊味觉体验。幽雅舒适“大堂酒廊”则是知己小聚，放松身心的好去处。



成都总府皇冠假日酒店



成都总府皇冠假日酒店周边设施平面地图

如果您想通过组委会预订酒店房间，请提前通过以下方式联系（可享受会议订房协议价）：

手机：18917219762；座机：021-51098086；邮箱：huiyi123net_july@126.com

酒店协议价（包含早餐）

| 房型 | 协议价 |
|------------|---------|
| 传统双床房（含双早） | 588 元/晚 |
| 传统大床房（含单早） | 588 元/晚 |

火车站、机场到成都总府皇冠假日酒店乘车路线

1) 成都双流国际机场到酒店的距离约 22 公里

打的费用约：55 元

2) 成都站（火车北站）到酒店的距离约 6.1 公里

打的费用约：20 元

3) 成都东站到酒店的距离约 8.4 公里

打的费用约：25 元

4) 成都南站到酒店的距离约 8.6 公里

打的费用约：25 元

公共交通路线

1) 成都双流国际机场——成都总府皇冠假日酒店乘车路线

乘坐机场专线 1 号线（开往岷山饭店方向），在岷山饭店公交站下车。步行 132 米到达锦江宾馆公交站，乘坐 8 路公交车（开往十里店公交站方向），总府路站下车，步行 352 米即到。总耗时约 1 小时 12 分钟。

2) 成都站（火车北站）——成都总府皇冠假日酒店乘车路线

乘坐 52 路公交车（开往红星广场北站方向），在火车北站东站公交站上车，总府路站公交站下车，步行 358 米即到。总耗时约 39 分钟。

3) 成都东站——成都总府皇冠假日酒店乘车路线

乘坐 4 路公交车（开往茶店子公交站方向），在成都东客站（东广场）公交站上车，总府路站公交站下车，步行 196 米即到。总耗时约 40 分钟。

4) 成都南站——成都总府皇冠假日酒店乘车路线

乘坐地铁 1 号线（开往韦家碾方向），在火车南站地铁站（D 口）上车，锦江宾馆地铁站（C1 口）下车，步行 93 米到达锦江宾馆公交站，乘坐 8 路公交车（开往十里店公交站方向），总府路站下车，步行 352 米即到。总耗时约 42 分钟。